

Menu.	price
Nb.1. Summer Menu: Fish fillet with lemon and remoulade. Pork with Italian salad. Meatball and red cabbage. Bread and butter.	95 kr.
Nb.2. Klithus menu: Eggs with mayonnaise. Homemade meatballs and red cabbage. 2 kinds of cheese. Bread and butter.	95 kr.
Nb.3. Fish Plate: Herring, Salmon & ½ Egg with shrimp. Bread and butter.	119 kr.
Nb.4. Shooting Star: 2 Fried and 1 white wine steamed fish fillet with prawns and dressing on French bread.	149 kr.
Nb.5. Junior Menu: French fries with Homemade Meatball and nuggets.	69 kr.
Nb.6. Mixed salad: sold only in June, July and August. Mixed salad with dressing and bread. You can buy 1 egg or shrimp for.	59 kr. 15 kr.
Nb.7. White bread with cheese.	35 kr.
Nb.8. French fries with 6 nuggets.	55 kr.
Nb.9. French fries with fish fillet. You can buy 1 extra fish fillet for.	59 kr. 20 kr.
Nb.10. French fries.	40 kr.

Restaurant Vadehavet Mandø.

Frokost menukort.
Frühstücksmenü.
Breakfast menu.



Menukort.	Pris
NR. 1. Sommer Menu: Fiskefilet med citron og remoulade. Hamburgerryg med Italiensk salat. Hjemmelavede Frikadeller og rødkål. Brød og smør.	95 kr.
NR. 2. Klithus Menu: Æg med mayonnaise. Hjemmelavede frikadeller og rødkål. 2 slags ost. Brød og smør.	95 kr.
NR. 3. Fiskeplatte: Sild, Laks & ½ Æg med rejer. Brød og smør.	119 kr.
NR. 4. Stjernes kud: 2 Stegte fiskefilet, 1 hvidvins dampet fisk med rejer, laks, kaviar og hjemmelavet dressing på brød.	149 kr.
NR. 5. Junior Menu: Pommes frites med Hjemmelavede Frikadeller og Nuggets.	69 kr.
NR. 6. Mixed salat: sælges kun i Juni, Juli og August. Mixed salat med dressing og brød. Man kan tilkøbe 1 æg eller rejer for.	59 kr. 15 kr.
NR. 7. Franskbrød med ost.	35 kr.
NR. 8. Pommes frites med nuggets.	55 kr.
NR. 9. Pommes frites med fiskefilet. Man kan tilkøbe 1 ekstra fiskefilet for.	59 kr. 20 kr.
NR. 10. Pommes frites.	40 kr.
Økologiske æg fra fritgående høns.	

Menu karte.	Preis
NR.1. Sommer Menü: Fischfilet, Zitrone und Remoulade. Kassler Schinken mit italienischer Salat. Frikadelle und Rotkohl. Brot und Butter.	95 kr.
NR.2. Klithus Menü: Eier mit Mayonnaise. Hausgemachte Frikadellen und Rotkohl. 2 Käsesorten. Brot und Butter.	95 kr.
NR.3. Fischplatte : Hering, Lachs & ½ Ei mit Garnelen. Brot und Butter.	119 kr.
NR.4. Shooting Star: 2 gebratene und 1 in Weißwein gedünstetes Fischfilet mit Garnelen, kaviar und Dressing auf Brot.	149 kr.
NR.5. Junior Menu: Pommes Frites mit Hausgemachte Frikadellen und Nuggets.	69 kr.
NR.6. Gemischter Salat: nur im Juni, Juli und August verkauft. Gemischter Salat mit Dressing und Brot. Sie können 1 Ei oder Garnelen extra kaufen.	59 kr. 15 kr.
NR.7. Weißbrot mit Käse.	35 kr.
NR.8. Pommes frites mit Nuggets.	55 kr.
NR.9. Pommes frites mit Fischfilet. Sie können 1 zusätzliches Fischfilet kaufen.	59 kr. 20 kr.
NR.10. Pommes frites.	40 kr.